
 
Styrelsemöte Borås Löparklubb 10/10 2024 
   
 
Närvarande: Lasse Jutemar, Morgan Tidstål. Elisabeth ”Lisa” Eickhoff och Linda 
Svedensten. 
Frånvarande: Per Camén, Elisabeth Svala Lind, Marita Björk och Anton Wilson 
Plats: kl 18.00 Hemma hos Lisa 
 
Öppnande av möte 
 
Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
Föregående protokoll 
Följa upp ev ansökan Sparbanks stiftelsen. 
Läggs till handlingarna.  
 
Ekonomi 

 Kassarapport. Redovisning av det ekonomiska läget och ekonomisk behållning är 69 554 kr vid 
dagens datum.  

 Medlemsutveckling – 324 betalande medlemmar vid dagens datum. 3 återvändande och 5 nya 
medlemmar.  

 Sparbanksstiftelsen – Linda tittar på ansökan och formulerar.   
 
Inköp  
Mössor – beställda. 

Race belt, buff mm – lågt lagersaldo. Beslut om inköp vid nästa möte. 
 

Beslut/diskussion 
Kläder framtid - diskussionen fortsätter. 

Uthyrning av tidtagningsutrustning – ok förutsatt att det inte krockar med egna arrangemang samt 
att bemanning är möjligt.   

Avtal Svensons – avvaktar förslag. 

Startdatum medlem 2025 – 15 november 2024. 

 
Träning planering och utvärdering 

 Intervaller, stabilt deltagande. 

 Lördagsmilen, fungerar.   

 Långpass, inget långpass o oktober.  
 
 
 



 
Styrelsemöte Borås Löparklubb 10/10 2024 
   
 
Planering, lägeskoll på kommande aktiviteter 

Externa arrangemang 2025 
- Februarimara planerat till 2 februari. Lasse söker sanktion. Linda bokar Byttorps stugan. 
- Kransmossen trail, GB 12 – tar vid nästa möte.  

 Höstaktivitet, inbjudan har gått ut. Först ut Transåssjön 12 okt . Lisa och Morgan ev Linda. 

 KM 1-timme, 16 oktober - ok.  

 Halloween 27 oktober, kl 17 Björkehovs klubbstuga. 

 BLK-dag, 23/11 – Lasse och Linda. 

 

Utvärdering/ rapporter 

 Trollstigen open. 63 deltagare, bra bana, uppskattat och bra arrangerat.  

 Månadsutmaningar – färre deltagare men bra reklam som läggs ut.  
 

Ordförande informerar  
Informationsflöde mail 
Idrotten online, förändring 
Hemsida   

 
Nästa möte 
5/11 kl 18:00 återkommer om plats.  
 
Övriga frågor 
 
Mötet avlutades.  

 

 

 

 

Vid pennan    Ordförande 
Linda Svedensten   Lasse Jutemar 

 

 

 
 


